
Z RAZŠIRJENE SEJE OBČINSKEGA ODBORA ZZB NOV

TEMELJITA OCENA
Obravnava delovanja predsedstva in komisi) občinskega odbora ZZB NOV za obdobje minulega leta je bila v

ospredju razširjene seje, ki je bila 9. marca.
Preko odbora naj bi se celotno članstvo seznanilo s problemi, ki so več ali manj stalno prisotni pri razreševanju

vprašanj organov in delovnih teles. To pa naj bi služilo tudi vsem krajevnim oiganizadjam pri pripravi letnih
skupščin borčevskega članstva in članstva vojaških vojnih invalidov.

Več povezanosti
s KK SZDL

Iz uvodnih besed predsednika
občinskega odbora ZZB NOV
Staneta Vrhovca pa ostajajo
močno poudarjene ugotovitve, da
morajo prav krajevne organiza-
cije ZZB NOV bolj kot doslej
najti neposredne povezanosti s
krajevnimi konferencami SZDL
pa tudi s samo krajevno skup-
nostjo. V večini primerov delo-
vanja boreevskih in invalidskih
organizadj je sicer tako, vendar je
žal tudi po dnigi strani nekaj
takšnih, ki te življenjske poveza-
nosti niso uspele ustvariti. Prav
je, da organizacija zveze borcev
kot družbenopolitična organiza-
dja s svojo dnižbenopolitično ak-
tivnostjo stoji v središču življenja
in dela kraja, kjer njeni člani živi-

To povezanosl pa je sicer po
drugiplati močnočutitinanivoju
občine, kar potrjuje dobro in
tvorno sodelovanje predsedstva
občinskega odbora z vsemi druž-
benopolitičnimi organizacijami,
skupščino občine in njenim izvrš-
nim svetom ter še posebej s sa-
moupravno stanovanjsko skup-
nostjo.

Predsedstvo, ki se je lani se-
stalo desetkrat, kot tudi njegove
komisije, je obravnavalo niz
osnutkov in predlogov, ki so za-
jemali borčevsko problematiko.
Vrsta pripomb je bila v nadaljnjih
postopkih,upoštevanih in spreje-
tih. Nič manj delovne pa niso bile
v minulem letu tudi komisije in
sicer še posebej komisija za priz-
nanja posebne delovne dobe, so-
cialno zdravstvena, komisija za
stanovanjska vprašanja, invalid-
ska komisija in druge.

Komisija za posebno delovno
dobo je prejela v reševanje 260
novih vlog za priznanje posebne
delovne dobe za čas NOB. Od
tega je bilo pozitivno rešenih 155
vlog, rešenih pa je bilo zaključno
z januarjem 1979 od 28 vlog za
obnovo postopka 12, v obravnavi
pa je trenutno še 26 tovrstnih
vlog. Te komisije so se ob svojem

delu srečevale z vrsto težav (ne-
popolno dokazno gradivo in po-
dobno) kar je zahtevalo odgovo-
ren pristop in intenzivno delo, za
kar komisije zaslužijo polno priz-
nanje.

Razvejana je bila tudi aktiv-
nost socialno varstvene komisije,
ki se je pri svojem delu vsestran-
sko povezovala pri reševanju to-
vrstnih vprašanj z mnogimi pri-
stojnimi organi. V občini stalne
priznavalnine prejema 172 čla-
nov, poprečna višina je 1594 din,
v letu 1978 je prejelo enkratno
denarno pomoč 487 članov, ta pa
je v poprečju znašala 2131 din,
enkratna denarna pomoč pa je
bila dana tudi 63 članom, ki se
nahajajo v domovih za ostarele
občane in sicer v višini 2500 din.

131 članov ZZB NOV pa je
lani brezplačno koristilo tudi de-
setdnevni oddih v počitniških do-
movili v Banjolah, Strunjanu in v
Mojstrani. In še podatek, da je
bilo na potrebnem in koristnem
klimatskem topliškem zdravlje-
nju 184 članov.

Stanovanjska komisija pri ob-
činskem odboru je svoja prizade-
vanja vlagala v reševanje perečih
stanovanjskih vprašanj svojih
članov. Tako je 11 druiin dobilo
nova stanovanja, z zamenjavo pa
je bilo rešenih 9 družin. Tu pa
velja omeniti tudi dokaj velike
težave kot so pomanjkanje fi-
nančnih sredstev in kasnitev sta-
novanjske gradnje v Ljubljani
nasploh.

Komisija za vojaške vojne in-
valide budno spremlja delovanje
vseh sedmih samostojnih zdru-
ženj vojaških invalidov ter sed-
mih sekcij pri krajevnih organi-
zacijah ZZB NOV. Na področju
naše občine živi skupno 804 dru-
žinskih in osr'. -ih vojaških inva-
lidov. Tu pa niso vključeni še ci-
vilni invalidi vojne. Omenjena
komisija pa za nadaljnje razreše-
vanje življenjskih vprašanj inva-
lidov pričakuje mnogo tudi od
novoustanovljenega koordinacij-
skega odbora za družbeni položaj
in aktivnost invalidov pri OK
SZDL.

Ohranjevati pomnike
revolucije

Samo področje revoludonar-
nih tradidj in še posebej spome-
niške dejavnosti pa ni bilo v vsej
svoji širini zajeto samo v poročilu,
ampak je bilo tudi živahen pred-
met razprave. Tako je bila po-
novno močno poudarjena želja
oziroma zahteva, da je prav na
tem področju sodelovanje s kra-
jevnimi skupnostmi (pa tudi šo-
lami in delovnimi organizadjami)
še posebej okrepljeno. Vzdrže-
vanje spomenikov revoludje
(mimogrede povedano,v naši ob-
čini je kar 156 spominskih obele-
žij, približno toliko kot v vseh
ostalih Ijubljanskih občinah sku-
paj) ni in ne ostaja samo dolžnost
organizadje oziroma članstva
ZZB NOV.

Pri OK SZDL že trelje leto
uspešno deluje svet za razvijanje
revolUcionarnih tradicij s svojimi
odbori, lovrstne svete pa velja
čimprej tudi ustanoviti pri KK
SZDL. S konkretnimi programi
dela, s sodelovanjem vseh v kra-
jevnih skupnostih, bo tudi lahko
spomeniška dejavnost napravila
pomemben korak naprej. S tem
pa bi bili podani pogoji tudi za
snovanje aktivnosti še na enem
področju — pisanju zgodovino-
pisja naše revolucije, kar je še
kako pomembna naloga.

Na razširjeni seji občinskega
odbora ZZB NOV so sprejeli tudi
program dela za tekoče leto. V
njeni so v prvi vrsti vsebovane vse
pomembnejše naloge, ki povezu-
jejo predsedstvo in številne komi-
sije, da aktivno spremljajo razre-
ševanje problematike svojega
članstva. Ob tem pa seveda zav-
zemajo pomembno mesto tudi
širše družbene aklivnosli na vseh
področjih razvoja in dela naše
družbenopolitične skupnosti.

V tem letu bo na območju naše
občine osrednja proslava IV. sre-
čanje aktivistov Notranjske, 1.
julija pa zbor borcev Dolomit-
skega odreda.

Te in še vrsta pomembnih sre-
čanj in proslav ob letošnjih jubi-
lejih pa bodo predstavljale tudi
del neprecenljivih prizadevanj
članstva ZZB NOV!


